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1. Vallavara otsustuskorras tasuta kasutusse andmine

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz.
Aadi Kaseloo on esitanud taotluse, et soovib tasuta kasutusse Pärna tn 36 kinnitut, kuna piirneb 
tema kinnistuga. Tahab korras hoida seda kinnistut. Maksab selle maa-ala eest ka maamaksu.

2. Antsla Vallavolikogu 19.03.2013. a määruse nr 3 „Antsla Vallavalitsuse palgajuhendi 
kehtestamine“ §-ga 5 kehtestatud lisa muutmine

Osad ametikohad on ära läinud, osa juurde tulnyd. Kuivarem oli 5 palgagruppi, siis nüüd on 4 
palgagruppi. 
I pagagrupp töötajad
II palgagrupp teenindavad töötajad
III keskastme spetsialistid
IV pagagrupp tippastme spetsialistid

On ainult maksimummäärad.

3. Vallavara võõrandamine kirjaliku enampakkumise korras
Ettekandja: Merike Prätz, vallavanem



Selle kinnistu osas on toimunud mitu arutelu.
Viimane korter majaosas on sama isiku poolt ära ostetud.
Kahe kinnistu vaheline piir on ühine, hea oleks kui kinnistud saaksid ühele isikule.
Nüüd soovib see kodanik ära osta teise majaosa 6000 euroga.
Kas suuname enampakkumisele 6000 euroga või mitte on volikogu otsustada.
Avaldati arvamust, et kuna erastada soovijal kindlat plaani pole, siis meil müügiga kiire ei ole, 
samuti ei ole vallal raha nii palju vaja, et peaks müügiga kiirustama.
Galerii sinna hoonesse.
Komisjoni liikmete ettepanek oli panna kinnistu uuesti müüki sügisel enampakkumise korras 
alghinnaga 10 000 eurot.

4. Vana-Antsla katlamaja rendile andmine

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz.
Eelmisel nädalal sai suheldud Sulev Kampusega hinnaprognoosi osas, mille sai vallavalitsus 
reedel.
2013/2014 kulus küttele 800 mWh
Põhivara jääkväärtused aktidega üldse kokku ei lähe.
Pearaamatupidaja tutvustas kirja.
Tööjõukulusid ja .. ei kapitaliseeritagi.
Toimus arutelu.
5. rida - soetamismaksumus on vale, sellega tuleb tegeleda.
Aktidel palju suuremad summad, mis raamatupidamislikult ei kajastu.
79 411 eurot aktide järgi, rmtp  35 780 eurot.
Akti on juurde arvatud raamatupidaja töö jne.
Praegune hind on õige.
Ettepanek jätkata katlamaja operaatoriga SW Energiaga läbirääkimisi optimaalse/normaalse 
hinna väljakujunemise nimel.
19 000 euro vääringus hinnangu saama katlamaja hindamas käima.
Seaduse järgi peaks kütja hinna kooskõlastama.
Korraldada katlmaja rendileandmise konkurss ja küsida ametlikke hindasid ka teistelt 
pakkujatelt.
Uut pakkujat huvitaks kütte maht, millises seisukorras on katlamaja ja siis teeb hinnapakkumise. 
SW Energia ütleb, et 19 000 oleme võlgu, siis selle saame tagasi aastase rendihinna tagasi.
Vallavalitsus tahab teada reaalset hinda. Tuleb jõuda mingile kokkuleppele.

5. Antsla Gümnaasiumi taotluse arutamine

Arutati Antsla Gümnaasiumi direktori Heinar Kooli poolt esitatud taotlust.
Komisjoni esimees tegi ettepaneku eelnõu volikogule ette valmistada, otsustamiseks.
Õpetajate koormus 23 - 24 õppetundi.
Eelnõu koostaja eelarve- ja majanduskomisjon, komisjon ettepanekut ei toeta.

6. Muud küsimused

6.1 Teed, mida kasutatakse valla üldteedena, ostetaks eraomanikelt välja. 
Joel Kuuselt taotlus Pillerpalli taga. Maa mõõtmised on teostatud maa omanike poolt.

6.2 Vana-Antsla teenindamiseks vajalikest teedest.
Teed tuleb valla omandisse saada ja biopuhasti alune maa. Kolmapäeval 10.30 on kohtumine 
RKAS Saarniiduga Tallinnas.



6.3 Arutati Mare Kuljuse ja Einar Potteri poolt esitatud taotlust.
Soovivad poiste ühiselamut osta.
Praegu käib poiste ühiselamus ja Tallimajas tegevus, odavate riiete ja mööbli müük.
tüdrukute ühiselamut ja pudelimaja
Huvilised on kõikide hoonetele olemas.
Tuleks taotleda kõik hooned valla omandisse ja rendile anda.
Volikogu arvamust tuleks küsida.

Taotleda need kinnistud munitsipaalomandisse. mõisa kinnistu ja teise kinnistu hoonete ja teede 
aluse maa munitsipaalomandisse. taotlemine.

6.4 Kobela taotlus sai KIK-ist negatiivse vastuse- vee- ja kanalisatsioonitrasside uuendamine.
Projektis ei olnud ette nähtud reoveepuhasti renoveerimist, tekib oht, et olemasolev 
reoveepuhasti ei suuda reovett vastu võtta. 
Utsu
Sügisel tuleb uus projekt esitada.
Uuring Kobela reovee toomise kohta Antslasse saab valmis augusti kuus.

Teehoiukavast

Haigla tn ja Kooli tee tn projekteerimine. Tahtsime ära teha, aga projekt venib. Valitsuse otsuse 
alusel telliti projekt hoopis teiselt firmalt. Kagu Mergiga kehtiv leping, aga neil tee ehitamise 
luba ei ole. 
Plaan oli, et Tsooru parkla kahekordne pindamine, aga see on nii väike pind, et masinaid siia 
tuula ei ole mõtet.
Pinnata selle asemel sel aastal hoopis kas Võidu tänava või Oru tänava lõik. Tervisekeskuse 
kõrval olevat tänavalõiku ilma projekteerimata teha ei saa. Kahe tänava pindamine läheks umbes 
50 000 eurot. 
Komisjoni esimehe ettepanek laululava plats asfaldi alla, masinate toomine läheb kalliks.
Riigimaantee ehitus algab 2018. aastal.


